
Skolebestyrelsesmøde– Lumby Skole  
                   Den 18. september 2024 kl. 17.00 -19.00  

Tilstede: Ann, Stina, Kenneth, Michael, Mette, Christina K, Maja, Michala 

Afbud: Preben, Leise. 

Referent: Michala 

 

Punkt Emne Beskrivelse 

1.  Godkendelse af 

dagsorden 

Eventuelle bemærkninger samt punkter til eventuelt 

Dagsordenen er godkendt.  

2.  Godkendelse af 

referat fra sidste 

møde 

Referatet er godkendt 

3.  Elevrådet Der har været valgt til elevråd i Almen og i Centerafdelingen. Begge steder 
er de i gang med konstitueringen og opstart af samarbejdet.  

4.  Årshjul Nyt årshjul præsenteres. Positiv tilbagemelding på udkast fra Michael. Pga. 
afbud er mødet dog ikke beslutningsdygtigt og godkendelse er derfor 
udskudt til næste møde.  

5. Legeplads En status på etableringen af legepladser på skolen.  
Christina fortæller, at der stadig er problemer med ”hamsterhjulet”, og det er 
nu aftalt med legepladsfirmaet, at dette legeredskab pilles ned og erstattes 
af et andet redskab. Øvrige dele af den nye legeplads er taget i brug.  

6. Skærm i skolen En drøftelse af bestyrelsens holdning, herunder om bestyrelsen vil lade 
skolens personale lave retningslinje fremfor et princip.  
Pga. afbud til mødet i dag udskydes punktet til december mødet 

7. Indskrivning Almen:  
Der kommer løbende henvendelser fra forældre uden for skolens distrikt. 
Det tegner til, at vi i kommende skoleår kan oprette en god klassestørrelse 
for den nye 0. klasser. 
Der er åbent hus d. 22/10 for kommende 0. klasse / forårs SFO. 
Indskrivningsperioden løber fra d. 21. oktober til d. 3. november 2024.  
Centerafdelingen:  
Der kommer enkelte nye elever med opstart i oktober.  
Vi er underlagt en model med fire årlige visitationer, men i praksis er der 
løbende visitation. 

8. Samarbejde med 

kontaktforældre 

Ønsker bestyrelsen at komme i dialog med kontaktforældre? 
Vi sætter punktet på igen til oktober, hvor vi vil kigge på muligheden for evt. 
at lave et arrangement både med udveksling af erfaringer og evt. et oplæg 
udefra.  
Centerafdelingen har desuden et kursusudvalg med 
forældrerepræsentanter, der arrangerer kursus for afdelingens forældre i 
samarbejde med Paarup Centerafdeling. Vi taler om nye kandidater ti dette 
udvalg. 

9. Nyt fra… 

- Forvaltning  

- Ledelse 

- Bestyrelsen  

Forvaltningen:  
Den 10/10 er der webinar om ny budgettildelingsmodel for 
bestyrelsesmedlemmer. 
Almen:  
Der er ansættelsessamtaler til ny pædagog i næste uge.  
Center:  
De er gang i kurser og kompetenceudvikling g derfor vil der løbende være 
vikardækning.  
Flere klasser har været / skal på lejrskole i september. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Bestyrelsen:  
Ann spørger, om der er medlemmer fra bestyrelsen, som kunne være villige 
til at repræsentere skolen i udvalget Sjov og fritid.   
 

10. Personale  

11. Punkter til næste 

møde 

Lejrskole 
Kontaktforældre 
Økonomi – budget høringssvar 

12. Eventuelt  Vi taler om vejledning til skolens vikarer, Kenneth, Christina og Michala 
arbejder med en opgradering af skolens vikarfolder.  


